
 

 

 

  

 

 
2022-05-19 

Motion från Socialdemokraterna i Region Kronoberg 

 

Innan Covid-19-pandemin var Kronoberg verkligen på rätt väg. Här i vår region 
hade resandet med kollektivtrafik fördubblats sedan år 2006. Samtidigt hade 
drivmedelsanvändningen per person minskat med 23 procent. Om alla regioner 
var lika offensiva som Kronoberg skulle Sverige vara ett stort steg närmare 
transportsektorns klimatmål för år 2030.  
 
Till följd av Covid-19 och de restriktioner som gällt har resandet med 
kollektivtrafiken minskat drastiskt. Nu behöver Region Kronoberg fortsätta den 
positiva trenden som rådde innan, detta genom att aktivt satsa på 
kollektivtrafiken. 
 
Länstrafiken Kronoberg behöver både locka tillbaks tidigare resenärer och i 
högre grad än tidigare fokusera på att nå fler och nya resenärer. En 
resenärsgrupp Länstrafiken skulle kunna vända sig mer mot än idag är Region 
Kronobergs drygt 6400 medarbetare. 
 
Regionens medarbetare har idag tillgång till flera olika personalförmåner. 
Socialdemokraterna vill att Region Kronoberg utreder möjligheten att införa 
rabatt i kollektivtrafiken för medarbetarna, företrädesvis genom 
bruttolöneavdrag. Det skulle kunna öka incitamenten för medarbetarna att välja 
kollektivtrafik till och från jobbet och samtidigt leda till fler resenärer. Det kan 
också vara en del i att vara en attraktiv arbetsgivare. 
 
Med anledning av ovanstående yrkas: 
 
att Region Kronoberg utreder införande av prissubventionering i 

kollektivtrafiken för anställda. Särskilt ska möjligheten för 
medarbetare att göra bruttolöneavdrag för resor i kollektivtrafik 
ses över.  
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